
 

Lugupeetud Viljandi valla volikogu 

 

Suislepas on üks kena mõis, mis ehitati 1796. aastal ning näitas oma ilusat ja ajaloolist 

olemust kõik need aastad, kui oli valla omandis. 

Nüüd on aga see sama mõis ja selle ümbrus muutunud selliseks, et kohalikel elanikel on 

piinlik, kui sellise hoone ja ümbrusega pilt avaneb turistidele. Lisaks sellele kuulub antud 

mõisa juurde ka staadion, mille seisukorrast ei tasu üldse rääkida. See kõik on alla 

igasuguste arvestuste. Ausalt öeldes ei ole ka meil endil seda kõike sugugi meeldiv vaadata. 

MTÜ, kellele see mõis anti, ei ole juba ammu võimeline sinna investeerima ja veel vähem 

selle suure hoone eest hoolitsema. 

Nüüd soovivad kohalikud inimesed teada, kaua selline ümbrus ja tühjus seda mõisa 

saadavad? 

 

Mida on tehtud Viljandi vallas selleks, et kord ja hoonete säilivus oleks tagatud? 

 

Me soovime teada, kui paljud volikogu liikmed on käinud ja tutvunud sealse olukorraga? 

Miks ei ole tehtud otsust, et see mõis saaks tagasi valla haldusesse, sest me kõik teame 

ning näeme, et neid investeeringuid, mis sinna peaks tehtud olema, ei ole ega ei paista ka 

tulevat. 

 

Palume Viljandi valla volikogul teha vajalikud toimingud ja otsus, et see mõis saaks tagasi 

Viljandi vallale ja saaksime näidata, et hoolime oma ajaloolistest hoonetest ning suudame 

hoida korras väga tähtsad muinsusobjektid. 

Vajadusel teeme petitsiooni, et näidata inimeste toetust! 

Manusesse on lisatud mõned hiljuti tehtud pildid. 

 

 

Head arutamist! 

 

Margus Kitsnik 


